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Spørgsmål om skolemælksordningen

 

Kære Niko

 

Du har den 3. januar 2021 stillet følgende spørgsmål til forvaltningen 

om skolemælksordningen:

1) Jeg vil gerne bede om en beskrivelse af hvordan skolemælksordnin-
gen fungerer i dag i kommunen som helhed, men også på den enkelte 
skole. Kan den enkelte skole vælge det fra fx?

2) Hvor lang tid går skolemælksordningen tilbage?

3) Hvordan foregår udbuddet, hvad er kravene og hvem leverer til sko-
lemælksordningen?

4) Hvilke produkter indgår i skolemælksordningen?

5) Hvordan fastsættes priserne og hvad er prisen for produkterne?

6) Hvor mange styks skolemælksprodukter afsættes i kommunen om 
året - fx i denne valgperiode?

7) Kan forvaltningen forsøge at konkludere den samlede årlige CO2 
belastning fra skolemælksordningen?

 
 
Besvarelse
 

Det er op til den enkelte skole at beslutte, hvorvidt Skolemælksordnin-

gen er et tilbud, som skolens forældre kan abonnere på. Den enkelte 

skole kan således frit vælge ordningen til eller fra.

 

Skolemælksordningen er ikke kommunal men administreres af Mejeri-

foreningen, der er brancheorganisation for de danske mejerier. Forvalt-

ningen ligger derfor ikke inde med centrale registreringer om Skole-

mælksordningen og må her henvise til Mejeriforeningen.
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På hjemmesiden Skolemaelk.dk er det muligt at finde mere information 

om Mejeriernes Skolemælksordning.

 

Venlig hilsen

Jurgita Versiackaite-Pedersen

Specialkonsulent
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